
Oppsal Basket Styreprotokoll 4 – 2022 

  
Dato: 4. April - 2022, kl. 19.30 
Sted: Møterom OA4 

Tilstede: 
Kristian Helgesen (styreleder) 
Monica Telle (nestleder) 
Tom Hongslo (styremedlem) 
Erik Nygaard (styremedlem) 
Kristin Vernan (daglig leder) 
Rebecca Ayden (styremedlem) 

Ikke tilstede: 
 
Referent: 
Kristian Helgesen 

 
Forrige referat 
Gikk gjennom referat fra forrige gang, og oppdaterte status. 
 

Digitale plattformer 
Vi prøver å lage en ny nettside på Wix.com. Kristian og Kristin lager et forslag.  

 
Inklubasket 
Trenger erstatter for Niklas. Vi mangler fortsatt kandidater som erstatning. Gabriel møter heller 
ikke opp.  
 

Sportsplan 
Kristin sender forbundets sportsplan til resten av styret, og vi gjør nødvendige tilpasninger for å 
gjøre den til vår egen sportsplan.  
 

Sportslig utvalg 
Vi kaller inn SU til et møte hvor vi går gjennom mandat, og starter jobben med sportsplan sammen 
med dem. I tillegg ønsker vi å få økt bruk av skuddmaskin.  

Dato settest til Onsdag 27/4 - kl 20.30  
 

Trenerattester 
Oversikt over trenerattester, og om de trener barn/ungdom, den finnes her: 



https://docs.google.com/spreadsheets/d/1lc3txhOeySXjVjwwWI8eMcEQOih9O1L8V57x-
cGVA8w/edit#gid=0 

Kristian følger opp med trenerne som mangler. 
 

Skuddmaskin 
Erik og Kristian har laget en plakat med “Skuddmaskin for dummies”. Veiledning for resetting på 
baksiden. Lamineres og henges på skuddmaskinen.  
 

Politiattester 
Erik fortsetter å mase. 
Vi bør innhente politiattester med alle foreldre som skal reise med barna på tur.  
Skøvde: G09, J2010, J07 
 

Bedre klubb 
Vi utsetter gjennomgangen av dette (igjen) til neste styremøte. 
 

Jubileumskomite 
Ref rapport fra administrasjon til styremøte. 
 

Romjulscup 
Positive tilbakemeldinger fra Axel i tildelingsprosessen. 
 

Regionstinget 
Vi melder på tre medlemmer. 
 

Basketballtinget 
Erik undersøker om han kan delta. 

 

Eventuelt: Utstyrsleverandør 
Leverandøren vår har vist seg å ikke være pålitelig, og svarer ikke på henvendelser.  

Vi kan beholde draktbestilling og shooting shirts hos eksisterende leverandør, men bør finne en 
annen leverandør for andre ting. 

 
Eventuelt: Glatt gulv 
Gulvet i Arena 4 er glatt.  

 






